
  
  

  

Datum: 9 januari 2024.  

Plaats: Administratief Centrum, zaal 1/1.  

Agenda:   

1. Welkom.  

2. Bevindingen en voorstellen van de werkgroep Stationstraat.  

3. Financieel verslag GAMV 2023.  

4. Begroting GAMV 2024.  

5. Varia.  

Verslag.  

1. Welkom.  

Er werd deelneming betuigd bij het overlijden van het voormalige diensthoofd Infrastructuur.  

2. Bevindingen en voorstellen van de werkgroep Stationstraat.  

De gemeente plant tijden het tweede kwartaal van 2024 de herbelijning van de Stationstraat.  

Voorstellen van de werkgroep:   

Indien de voorsorteerstrook aan het Bareelplein afgeschaft wordt, ontstaat de mogelijkheid 

om aan weerszijde een fietsstrook aan te leggen tot aan de versmalling  waar die dan zou 

overgaan in een fietssuggestiestrook. Aan het Stationsplein zou wel een fietsoversteekplaats 

voorzien kunnen worden. De rustplaats van de bus van De Lijn, net voor de inrit van de 

Parking Delhaize, zou best verplaatst worden naar het Stationsplein. Op de huidige rustplaats 

zou wel een normale halte kunnen blijven.  

Een voorstel was ook om van de Stationstraat een  fietsstraat te maken. Er wordt ook 

voorgesteld om aan het Bareelplein een vooropstelplaats voor fietsers te voorzien. Om het 

doorgaand fietsverkeer in de Stationstraat te verminderen zou aan de N   ter hoogte van 

de Hertog Jan II straat een duidelijke signalisatie kunnen geplaatst worden verwijzend 

naar de F3.  

De voorsorteerstrook wegnemen aan het Bareelplein wordt niet weerhouden. Dit zou voor 

meer problemen zorgen en langere files veroorzaken. Ook moet vermeden worden dat de 

wagens die aanschuiven op de fietssuggestiestroken rijden. Dit zou kunnen vermeden 

worden door het aanbrengen van een ribbelstrook tussen de rijbaan  en de 

fietssuggestiestrook. Een voorstel van het studiebureau was om de rijbaan te versmallen door 

het aanbrengen van witte lijnen langs de zijkanten zodat inhalen moeilijker wordt.  Parkeren 

wordt zo veel als kan verboden door het aanbrengen van een doorlopende of onderbroken 

middellijn. Maar het samengaan van een fietssuggestiestrook en een middellijn wordt 

afgeraden want werken elkaar tegen.  

3. Financieel verslag 2023.  

Het budget is in evenwicht.  

4. Begroting GAMV 2024.  

Begroting wordt ingediend en de gemeentelijke subsidie voor 2024 wordt aangevraagd.  

5. Varia.  



- Vraag over onderhoud trage wegen wordt naar volgende vergadering verschoven. 

- F203: Gemeente heeft bezwaar ingediend i.v.m. de tunnel aan Huntsman. De gemeente 

vraagt meer comfort voor voetgangers in de tunnel maar de Werkvennootschap wil de 

breedte van de fietssnelweg behouden. De gemeente vraagt ook om verkeerslichten te 

plaatsen aan de tunnel maar ook dit wil de Werkvennootschap niet .  

- Vraag naar een infomoment ter opfrissing van de wegcode. GAMV zou dit 

kunnen organiseren, zeker omdat volgend jaar veel wijzigingen komen aan de wegcode. 

De gemeente zou het ook organiseren tijden de week van de mobiliteit in september.  - Het 

nieuwe softwareprogramma wordt voorgesteld. Dit programma laat toe een analyse te 

maken van dagelijkse registraties van de AWV, de telramen en de signalen van GSM en 

GPS.  

  

  

  

  

  

  

  

  

    

  

  

  

  


